
Protokół Nr V/24 

z sesji Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 29 sierpnia 2024 roku. 

 

Miejsce posiedzenia: sala sesyjna Urzędu Miejskiego Trzcianki. 

Obrady rozpoczęto 29 sierpnia 2024 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 

15:57 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 18 członków 

Obecni: 

1. Łukasz Bagrowski 

2. Dorota Barczak 

3. Anna Maria Boch 

4. Ewa Maria Bogacz 

5. Marek Krzysztof Dąbrowski - nieobecny 

6. Krzysztof Grzyśnik 

7. Paweł Iwanicki – nieobecny  

8. Janina Kamińska 

9. Krzysztof Kęciński 

10. Wincenty Seweryn Kilian 

11. Paulina Elżbieta Knap 

12. Maciej Kubacki 

13. Mariusz Łuczak 

14. Robert Matkowski 

15. Wiesław Natkaniec - nieobecny 

16. Ludwika Orłowska-Mumot 

17. Witold Zbigniew Perski 

18. Witold Putyrski 

19. Piotr Ratajczak 

20. Łukasz Michał Walkowiak 

21. Marcin Andrzej Walkowiak. 
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Porządek obrad wraz z materiałami – załącznik nr 1. 

Lista obecności radnych – załącznik nr 2. Raport obecności z systemu eSesja  

– załącznik nr 3. Lista obecności przedstawicieli Urzędu Miejskiego Trzcianki 

 – załącznik nr 4. Lista obecności sołtysów sołectw gminy Trzcianka – załącznik  

nr 5. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki radny Witold 

Putyrski. Protokołowała Marzena Domagała, inspektor ds. obsługi Rady. 

Obrady Rady Miejskiej zostały utrwalone na nośniku CD, zawierającym nagrania 

wszystkich wypowiedzi w trakcie obrad, który stanowi integralną część protokołu. 

Ad 1) Otwarcie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki radny Witold Putyrski, działając zgodnie 

z art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym, otworzył sesję Rady Miejskiej 

Trzcianki.  

Następnie przywitał: 

1) radnych Rady Miejskiej Trzcianki, 

2) sołtysów sołectw gminy Trzcianka, 

3) pana Krzysztofa W. Jaworskiego, burmistrza Trzcianki,  

4) panią Wiolettę Szukajło, zastępcę burmistrza, 

5) panią Alinę Matkowską, sekretarza gminy,  

6) panią Joannę Zieńko, skarbnika gminy, 

7) panią Ksenię Cieszyńską-Rosalską, mecenasa obsługującego Radę, 

8) kierowników referatów Urzędu Miejskiego Trzcianki,  

9) inspektora ds. obsługi rady panią Marzenę Domagałę. 

 

Stwierdził quorum, przy którym może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały Rada Miejska Trzcianki. W momencie otwarcia, w sesji uczestniczyło  

18 radnych. 

Ad 2) Przedstawienie porządku obrad. 

Porządek obrad wraz z materiałami radni otrzymali na 7 dni przed sesją. 

Pismem OR.0006.8.2024 z 29.08.2024 r. Burmistrz Trzcianki przekazał dwa 

projekty uchwał z prośbą o wprowadzenie do porządku obrad. Pismo stanowi 

załącznik nr 6, projekt uchwały w sprawie opłaty targowej pobieranej na terenie 

gminy Trzcianka. – załącznik nr 7, projekt uchwały w sprawie poboru w drodze 

inkasa podatku od nieruchomości, podatku rolnego, podatku leśnego na terenie 
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sołectw w gm. Trzcianka, wyznaczenia inkasentów oraz wynagrodzenia za inkaso 

– załącznik nr 8. 

Przewodniczący Rady zaproponował wprowadzenie punktu 17. Informacja 

Przewodniczących Komisji stałych o pracy komisji w okresie między sesjami. 

Innych uwag do porządku obrad nie było. 

 
Głosowano w sprawie 

Wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 14. Projekt uchwały w sprawie opłaty 

targowej pobieranej na terenie gminy Trzcianka 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (16) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Krzysztof 

Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, Maciej 

Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski, 

Piotr Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (2) 

Paulina Elżbieta Knap, Ludwika Orłowska-Mumot 

NIEOBECNI (3) 

Marek Krzysztof Dąbrowski, Paweł Iwanicki, Wiesław Natkaniec. 

Głosowano w sprawie 

Wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 15. Projekt uchwały w sprawie poboru  

w drodze inkasa podatku od nieruchomości, podatku rolnego, podatku leśnego na 

terenie sołectw w gm. Trzcianka, wyznaczenia inkasentów oraz wynagrodzenia za 

inkaso. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (18) 
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Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Krzysztof 

Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina 

Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Ludwika Orłowska-

Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Piotr Ratajczak, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Marek Krzysztof Dąbrowski, Paweł Iwanicki, Wiesław Natkaniec 

Głosowano w sprawie 

Wprowadzenie punktu 17. Informacja przewodniczących Komisji stałych o pracy komisji 

między sesjami. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (17) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Krzysztof 

Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina 

Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold 

Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Piotr Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin 

Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Robert Matkowski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Marek Krzysztof Dąbrowski, Paweł Iwanicki, Wiesław Natkaniec. 

Porządek obrad po wprowadzeniu zmian przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 
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3. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Trzcianki: 

a) Nr III/24 z 27.06.2024 r., 

b) Nr IV/24 z 8.08.2024 r. 

4. Drogi dla rowerów - inwestycje planowane do realizacji, w szczególności  

w ramach Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Miejskiego Obszaru 

Funkcjonalnego Piły. 

5. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Trzcianka na lata 2024-2040 oraz projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały budżetowej na 2024 rok. 

6. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Czarnkowsko-Trzcianeckiemu na organizowanie 

publicznego transportu zbiorowego. 

7. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Czarnkowsko-Trzcianeckiemu na dofinansowanie remontu  

i termomodernizacji dachu budynku Warsztatów Terapii Zajęciowej  

w Trzciance. 

8. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania  

i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze oraz ustalenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin niektórych nauczycieli. 

9. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt  

i wyżywienie dziecka w żłobkach oraz udzielenia upoważnienia do załatwiania 

indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej. 

10. Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie wprowadzenia 

świadczenia rodzinnego, pn. Trzcianecki Bon Żłobkowy, dla rodzin z dziećmi 

w wieku do lat 3. 

11. Projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia w drodze darowizny od 

Skarbu Państwa nieruchomości na własność gminy Trzcianka. 

12. Projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości rolnej na terenie miasta 

Trzcianki. 

13. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli przejęcia przez gminę Trzcianka 

zarządzania w zakresie utrzymania czystości i pielęgnacji zieleni przydrożnej 

dróg wojewódzkich w granicach administracyjnych miasta Trzcianka. 

14. Projekt uchwały w sprawie opłaty targowej pobieranej na terenie gminy 

Trzcianka. 
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15. Projektu uchwały w sprawie poboru w drodze inkasa podatku od 

nieruchomości, podatku rolnego, podatku leśnego na terenie sołectw w gm. 

Trzcianka, wyznaczenia inkasentów oraz wynagrodzenia za inkaso. 

16. Informacja Burmistrza z działalności w okresie między sesjami. 

17. Informacja Przewodniczących Komisji stałych o pracy komisji w okresie między 

sesjami. 

18. Informacja o pismach adresowanych do Rady. 

19. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych oraz sołtysów. 

20. Zamknięcie obrad. 

Ad 3) Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Trzcianki: 

 a) Nr III/24 z 27.06.2024 r., 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie protokołu Nr III/24 z 27.06.2024 r., 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (18) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Krzysztof 

Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina 

Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Ludwika Orłowska-

Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Piotr Ratajczak, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Marek Krzysztof Dąbrowski, Paweł Iwanicki, Wiesław Natkaniec 

 b) Nr IV/24 z 8.08.2024 r. 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie protokołu Nr IV/24 z 8.08.2024 r., 

Wyniki głosowania 
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ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (18) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Krzysztof 

Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina 

Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Ludwika Orłowska-

Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Piotr Ratajczak, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Marek Krzysztof Dąbrowski, Paweł Iwanicki, Wiesław Natkaniec. 

Ad 4) Drogi dla rowerów - inwestycje planowane do realizacji,  

w szczególności w ramach Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych 

Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Piły. 

W dyskusji wzięli udział: 

Krzysztof Jaworski (Burmistrz Trzcianki) omawiając inwestycje drogowe 

planowane do realizacji w ramach ZIT posłużył się prezentacją. Zwrócił uwagę, 

że część dróg dla rowerów będzie można zrealizować dzięki środkom 

pochodzącym z Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych, a dla części będą 

szukane inne źródła finansowania zewnętrznego, np. z Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg, część będzie wymagało zaangażowania środków własnych, ale 

na pewno dla każdego projektu będą konieczne środki na wkład własny. 

Burmistrz K. W. Jaworski przypomniał jakie zadania potencjalnie mogą być 

realizowane ze środków ZIT (e-Usługi, Adaptacja do zmian klimatu, Mobilność 

miejska, Działania społeczne). Drogi dla rowerów mogą być finansowane  

w ramach mobilności miejskiej. 

W trakcie przygotowywania jest droga dla rowerów w ciągu ulicy Ogrodowej (od 

ul. Grunwaldzkiej do ul. Łomnickiej). Wydana jest decyzja ZRID, złożony wniosek 

o dofinansowanie, kosztorys 4,4 mln zł, długość 2 km, finansowanie z ZIT 70%,  

w grudniu 2024 r. powinna być informacja o otrzymaniu dofinansowania  

z konkursu i wówczas wpisanie środków do budżetu 2025 r. 
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Ścieżka rowerowa ul. Łąkowa przez dolinki do ul. Wieleńskiej – dokumentacja 

jest uzgodniona i zostanie złożony wniosek o wydanie pozwolenia na realizację 

inwestycji drogowej. Długość odcinka ul. Łąkowej to blisko 1,4 km, z ul. 

Wieleńską 2 km. Jest tu możliwość pozyskania środków z Funduszy Europejskich 

dla Wielkopolski w ramach zadania 7.3 kultura i turystyka. Wniosek mógłby być 

złożony wspólnie z projektem zagospodarowania całych dolinek. 

Przygotowywana jest dokumentacja nie tylko drogi dla rowerów i ciągów 

pieszych, ale i modernizacja drogi ul. Chełmońskiego – Kopernika. Do końca 

września zostanie złożony wniosek o ZRID. Długość odcinka rowerowego 407 m. 

Finansowanie albo z RFRD w 60% lub ZIT w 70%. 

Odcinek drogi dla rowerów wzdłuż ul. Wieleńskiej – dokumentacja uzgodniona. 

Na ten czas nie wiadomo, kiedy zostanie złożony wniosek o ZRID. Odcinek 

długości 850 m. Finansowanie możliwe z ZIT w 70%. 

Centrum przesiadkowe miałoby być zespolone z dworcem PKP i byłyby to wiaty 

i zatoki autobusowe. Byłoby tu 318 m drogi rowerowej. Również wpisane zadanie 

do finansowania z ZIT. 

Następnie poinformował o możliwościach realizacji dróg do wsi: 

- we współpracy z województwem wielkopolskim, 

- we współpracy z powiatem, 

- we współpracy z lasami państwowymi. 

Droga do Białej – wydano ZRID, złożono wniosek do RFRD (wyniki  

w listopadzie), wniosek obejmuje realizację drogi, jak i drogi dla rowerów, 

kosztorys 17,5 mln zł, w tym ścieżka pieszo-rowerowa ok. 4,5 mln zł, realizacja 

możliwa w 2025 r. Powiat będzie oczekiwał wsparcia ze strony naszej gminy. 

Droga do Siedliska – dokumentacja jest uzgadniana z WZDW, wykupy gruntów 

po stronie WZDW. Uzgodnienia mówiły o wykonaniu dokumentacji przez gminę, 

natomiast realizacja i wykupy po stronie WZDW. 

Przebudowa drogi 180 w Siedlisku – to zadanie dokumentacyjnie i realizacja jest 

po stronie WZDW, natomiast należałoby pomyśleć o ewentualnej budowie 

kanalizacji sanitarnej. 

W dalszej części wspomniał o drobniejszych zadaniach związanych z drogami 

dla rowerów. Ul. Poniatowskiego powstaje 644 m ścieżki pieszo-rowerowej,  

w ramach budowy ul. Sobieskiego zaplanowano 875 m ścieżki pieszo-rowerowej, 

zaprojektowano przy ul. Rzemieślniczej 778 m drogi pieszo-rowerowej, jako 

przedłużenie ul. Dąbrówki do ul. Żeromskiego. Złożono wniosek na budowę tej 

drogi do RFRD. 

Na zakończenie prezentacji Burmistrz K.W. Jaworski pokazał projekt drogi 

pieszo-rowerowej przy ul. Ogrodowej i ul. Chełmońskiego. 



9 

 

Maciej Kubacki (Radny) pytał o ul. Ogrodową, prosząc o wyjaśnienie czy wniosek 

był składany na ścieżkę rowerową czy pieszo-rowerową? 

Krzysztof Jaworski (Burmistrz Trzcianki) wyjaśnił, że każdorazowo jest to wniosek 

o drogę dla rowerów, bo na to są pieniądze, natomiast organizacja ruchu będzie 

przewidywała drogę dla rowerów z dopuszczeniem ruchu pieszego. 

Wincenty Seweryn Kilian (Radny) zwrócił uwagę na brak informacji o ścieżce 

rowerowej czy pieszo-rowerowej Runowo-Siedlisko, przy drodze wojewódzkiej  

nr 153. 

Krzysztof Jaworski (Burmistrz Trzcianki) zwrócił uwagę, że jest to droga 

wojewódzka, w ramach budowy mostu w miejscowości Ciszkowo cała trasa tej 

drogi wojewódzkiej jest przygotowywana do modernizacja. 

Dorota Barczak (Radna) pytała o finansowanie Centrum Przesiadkowego, czy 

finansowanie byłoby w ramach ZIT? 

Krzysztof Jaworski (Burmistrz Trzcianki) wyjaśnił, że jest to element projektu 

złożonego do ZIT, w ramach środków na mobilność miejską. Nie są znane 

jeszcze koszty, bo dokumentacja jest jeszcze na dalekim etapie. Pod nazwą 

Centrum przesiadkowe jest mowa o wiatach dla podróżnych, zatokach 

autobusowych, dojść do tych miejsc oraz parkingi dla samochodów i rowerów. 

Jeżeli chodzi o zaplecze sanitarne to bazuje się na budynku dworca PKP. 

Ad 5) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Trzcianka na lata 2024-2040 oraz projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały budżetowej na 2024 

rok. 

Radnym przekazano pismo Burmistrza Trzcianki z 29.08.2024 r. 

FN.3021.8.2024.IZ w sprawie wprowadzenie zmian w projekcie uchwały 

zmieniającej uchwałę budżetową na 2024 r. oraz WPF na lata 2024-2040. Pismo 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

W dyskusji wzięli udział: 

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) przedstawił opinie 

komisji stałych, jak w załącznikach nr 10 i 11. 

Joanna   Zieńko (Skarbnik Gminy Trzcianka) wyjaśniła, że w międzyczasie, po 

przekazaniu materiałów na sesję, otrzymali zawiadomienie o przyznanych 

dotacjach. Omówiła propozycje poprawek jak ww. piśmie (załącznik nr 9). 

Następnie omówiła zmiany zaproponowane w projekcie uchwały zmieniającej 
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uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Trzcianka na lata 

2024-2040 i zmiany zaproponowane w projekcie uchwały zmieniającej uchwałę 

budżetową na 2024. 

Radni nie mieli uwag. 

Głosowano w sprawie 

Wprowadzenie w projekcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2024 r. zmian 

zaproponowanych przez Burmistrza Trzcianki pismem z 29 sierpnia 2024 r. (tj. w dziale 

852 rozdział 85230, w dziale 852 rozdział 85219, w dziale 900 rozdział 900026 i 90004  

i dziale 020 rozdział 02095. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (18) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Krzysztof 

Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina 

Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Ludwika Orłowska-

Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Piotr Ratajczak, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Marek Krzysztof Dąbrowski, Paweł Iwanicki, Wiesław Natkaniec. 

Głosowano w sprawie 

Wprowadza się zmiany w projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie WPF 

Gminy Trzcianka na lata 2024 – 2040 w związku z wprowadzanymi zmianami w uchwale 

budżetowej na 2024 rok,  zwiększa się plan dochodów i wydatków majątkowych na 2025 

rok o kwotę 1 000 000,00 zł z tytułu dotacji na inwestycje w załączniku Nr 1 oraz 

wprowadza się zmiany w załączniku Nr 2 w przedsięwzięciu: „Modernizacja bazy 

oświatowej SP w Siedlisku oraz SP Nr 1 w Trzciance” – łączne nakłady, limit wydatków 

2024 rok oraz limit zobowiązań zwiększa się o kwotę 1 000 000,00 zł. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (18) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Krzysztof 

Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina 

Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Ludwika Orłowska-

Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Piotr Ratajczak, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Marek Krzysztof Dąbrowski, Paweł Iwanicki, Wiesław Natkaniec 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Trzcianka na lata 2024-2040. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (18) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Krzysztof 

Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina 

Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Ludwika Orłowska-

Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Piotr Ratajczak, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Marek Krzysztof Dąbrowski, Paweł Iwanicki, Wiesław Natkaniec. 
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Uchwała Nr V/43/24 Rady Miejskiej Trzcianki zmieniająca uchwałę  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Trzcianka na lata 2024-

2040 została podjęta. Uchwała – załącznik nr 12. 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały budżetowej na 2024 

rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (17) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Krzysztof 

Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, 

Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, 

Witold Putyrski, Piotr Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wincenty Seweryn Kilian 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Marek Krzysztof Dąbrowski, Paweł Iwanicki, Wiesław Natkaniec. 

Uchwała Nr V/44/24 Rady Miejskiej Trzcianki zmieniająca uchwałę  

w sprawie uchwały budżetowej na 2024 rok została podjęta. Uchwała – 

załącznik nr 13. 

Ad 6) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Czarnkowsko – Trzcianeckiemu na 

organizowanie publicznego transportu zbiorowego. 

W dyskusji wzięli udział: 

Wioletta Szukajło (Zastępca Burmistrza Trzcianki) wyjaśniła, że jest to uchwała 

zmieniająca uchwałę przyjętą w lutym br. Wówczas przeznaczono 45 000 zł na 

organizowanie publicznego transportu. W czerwcu br. odbyło się spotkanie  

w Starostwie Powiatowym, na którym okazało się, że ta kwota będzie nieco za 
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niska. Zakładano sprzedaż większej ilości biletów. Istnieje potrzeba zwiększenia 

tej kwoty do 50 000 zł, czyli przeznaczenia dodatkowo 5 000 zł. 

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) przedstawił opinie 

komisji stałych, jak w załączniku nr 14. 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Czarnkowsko – Trzcianeckiemu na organizowanie publicznego transportu 

zbiorowego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (18) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Krzysztof 

Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina 

Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Ludwika Orłowska-

Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Piotr Ratajczak, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Marek Krzysztof Dąbrowski, Paweł Iwanicki, Wiesław Natkaniec. 

Uchwała Nr V/45/24 Rady Miejskiej Trzcianki zmieniająca uchwałę  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Czarnkowsko-

Trzcianeckiemu na organizowanie publicznego transportu zbiorowego 

została podjęta. Uchwała – załącznik nr 15. 

Ad 7) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Czarnkowsko-Trzcianeckiemu na dofinansowanie remontu  

i termomodernizacji dachu budynku Warsztatów Terapii Zajęciowej  

w Trzciance. 
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Wioletta Szukajło (Zastępca Burmistrza Trzcianki) wyjaśniła, że jest to uchwała 

związana z uzyskaniem przez Warsztaty Terapii Zajęciowej wsparcia z PEFRON 

na remont i termomodernizację dachu budynku WTZ i realizacją obietnicy gminy 

wparcia w wysokości 10% otrzymanego dofinansowania, a ponadto jest to 

budynek gminny. 

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Trzcianki) przedstawił opinie komisji 

stałych, jak w załączniku nr 16. 

Radni nie mieli uwag.  

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Czarnkowsko-

Trzcianeckiemu na dofinansowanie remontu i termomodernizacji dachu budynku 

Warsztatów Terapii Zajęciowej w Trzciance. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (17) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Krzysztof 

Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina 

Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold 

Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Piotr Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin 

Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Robert Matkowski 

NIEOBECNI (3) 

Marek Krzysztof Dąbrowski, Paweł Iwanicki, Wiesław Natkaniec. 

Uchwała Nr V/46/24 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Czarnkowsko-Trzcianeckiemu na dofinansowanie 

remontu i termomodernizacji dachu budynku Warsztatów Terapii Zajęciowej 

w Trzciance została podjęta. Uchwała – załącznik nr 17. 
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Ad 8) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska 

kierownicze oraz ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin niektórych nauczycieli. 

W dyskusji wzięli udział: 

Krzysztof Jaworski (Burmistrz) wyjaśnił, że zmiana zaproponowana w uchwale 

dotyczy dyrektorów szkół. Zapisy różniły się w szkołach prowadzonych przez 

dyrektora menadżera i dyrektora nauczyciela. Obecnie każda ze szkół jest tej 

wielkości, że może mieć dwóch wicedyrektorów, dlatego obniżki nie powinny 

różnić się między sobą. Wicedyrektor będzie miał 11 godzin obniżki, czyli 7 

godzin pracy z dziećmi. 

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) przedstawił opinie 

komisji, jak w załączniku nr 18. 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru 

obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym 

powierzono stanowiska kierownicze oraz ustalenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin niektórych nauczycieli. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (17) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Krzysztof 

Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina 

Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold 

Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Piotr Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin 

Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Robert Matkowski 

NIEOBECNI (3) 
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Marek Krzysztof Dąbrowski, Paweł Iwanicki, Wiesław Natkaniec. 

Uchwała Nr V/47/24 Rady Miejskiej Trzcianki zmieniająca uchwałę  

w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono 

stanowiska kierownicze oraz ustalenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin niektórych nauczycieli została podjęta. Uchwała – 

załącznik nr 19. 

Ogłoszono 10 minut przerwy. Po przerwie wznowiono obrady w punkcie 9.  

Ad 9) Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt  

i wyżywienie dziecka w żłobkach oraz udzielenia upoważnienia do 

załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej. 

W dyskusji wzięli udział: 

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) przedstawił opinie 

komisji, jak w załączniku nr 20.  

Krzysztof Jaworski (Burmistrz) wyjaśnił, że na mocy programu Aktywny Rodzic  

i uchwały Rady Miejskiej pobyt dziecka w żłobku z zasadzie będzie bezpłatny. 

Podniesienie opłaty za pobyt dziecka w żłobku do wysokości 1 500 zł wiąże się 

ze sfinansowaniem tej kwoty w całości przez budżet państwa. Rodzic, poza 

opłatą za wyżywienie, nie będzie ponosić innych kosztów, a kwota 1 500 zł 

będzie pokrywała większość kosztów utrzymania żłobka. Środki te trafią 

bezpośrednio do placówek. Program ten daje inne możliwości dla rodziców, 

którzy nie oddają dziecka do żłobka, a np. do babci, niani czy sami będą 

zajmować się swoim dzieckiem. Opłata za wyżywienie pozostaje na tym samym 

poziomie. W uchwale wskazano maksymalną opłatę.  

Radni nie mieli uwag.   

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt i wyżywienie dziecka  

w żłobkach oraz udzielenia upoważnienia do załatwiania indywidualnych spraw  

z zakresu administracji publicznej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 
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ZA (16) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Krzysztof Grzyśnik, Janina 

Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej 

Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold 

Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Piotr Ratajczak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Łukasz Michał Walkowiak 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Łukasz Bagrowski, Marek Krzysztof Dąbrowski, Paweł Iwanicki, Wiesław Natkaniec. 

Uchwała Nr V/48/24 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie ustalenia 

wysokości opłaty za pobyt i wyżywienie dziecka w żłobkach oraz udzielenia 

upoważnienia do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji 

publicznej została podjęta. Uchwała – załącznik nr 21. 

Ad 10) Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie 

wprowadzenia świadczenia rodzinnego, pn. Trzcianecki Bon 

Żłobkowy, dla rodzin z dziećmi w wieku do lat 3. 

W dyskusji wzięli udział: 

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) przedstawił opinie 

komisji, jak w załączniku nr 22.  

Krzysztof Jaworski (Burmistrz) wyjaśnił, że Trzcianecki Bon Żłobkowy był 

wprowadzony, kiedy nie było innych „instrumentów” wsparcia dla rodziców. Było 

to wsparcie w znalezieniu miejsca opieki wiedząc, że zapotrzebowanie jest 

większe aniżeli możliwości zapewnienia opieki w trzcianeckich żłobkach. Na 

początku poprzedniej kadencji były 24 miejsca, obecnie jest 60 miejsc. Bon 

żłobkowy w wysokości 400 zł był przekazywany instytucji opiekującej się 

dzieckiem. W kolejnych latach przyszły rozwiązania ze strony państwa  

w podobnej wysokości tj. 400 zł, dlatego nie waloryzowano wysokości bonu. 

Obecnie wsparcie ze strony budżetu państwa wynosić będzie 1 500 zł i nie ma 

potrzeby dofinansowywać rodziny w korzystaniu z pobytu dziecka w placówkach 

niepublicznych. Tym bardziej, że koszty naszych żłobków są w granicach tych 

1 500 zł. Roczny koszt gminy bonu żłobkowego to ok. 130 000 zł.  
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Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie wprowadzenia świadczenia 

rodzinnego, pn. Trzcianecki Bon Żłobkowy, dla rodzin z dziećmi w wieku do lat 3. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Krzysztof Grzyśnik, Janina 

Kamińska, Krzysztof Kęciński, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, 

Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Piotr Ratajczak 

PRZECIW (3) 

Robert Matkowski, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wincenty Seweryn Kilian 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Łukasz Bagrowski, Marek Krzysztof Dąbrowski, Paweł Iwanicki, Wiesław Natkaniec. 

Uchwała Nr V/49/24 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie uchylenia uchwały  

w sprawie wprowadzenia świadczenia rodzinnego, pn. Trzcianecki Bon Żłobkowy, 

dla rodzin z dziećmi w wieku do lat 3 została podjęta. Uchwała – załącznik  

nr 23. 

Ad 11) Projekt uchwały nieodpłatnego nabycia w drodze darowizny od 

Skarbu Państwa nieruchomości na własność gminy Trzcianka. 

W dyskusji wzięli udział: 

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) przedstawił opinie 

komisji, jak w załączniku nr 24.  

Krzysztof Jaworski (Burmistrz) wyjaśnił, że nieruchomość, którą gmina chce 

nabyć w drodze darowizny jest drogą w Runowie, którą i tak zajmuje się gmina.  

Radni nie mieli uwag.  

Głosowano w sprawie 
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Projekt uchwały nieodpłatnego nabycia w drodze darowizny od Skarbu Państwa 

nieruchomości na własność gminy Trzcianka. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (17) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Krzysztof Grzyśnik, Janina 

Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej 

Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold 

Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Piotr Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin 

Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Łukasz Bagrowski, Marek Krzysztof Dąbrowski, Paweł Iwanicki, Wiesław Natkaniec. 

Uchwała Nr V/50/24 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie nieodpłatnego 

nabycia w drodze darowizny od Skarbu Państwa nieruchomości na własność 

gminy Trzcianka została podjęta. Uchwała – załącznik nr 25. 

Ad 12) Projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości rolnej na 

terenie miasta Trzcianki. 

W dyskusji wzięli udział: 

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) przedstawił opinie 

komisji, jak w załączniku nr 26.  

Krzysztof Jaworski (Burmistrz) wyjaśnił, że nieruchomości rolne na terenie miasta 

mogą być sprzedane za zgodą Rady. Firma Andbud jest zainteresowana 

nabyciem sąsiadujących nieruchomości przy ul. Kopernika.  Jedna z działek jest 

działką budowlaną, więc można poprowadzić sprzedaż bez zgody Rady, 

natomiast działka rolna może być zbyta wyłącznie za zgodą Rady. Sprzedaż 

byłaby bezprzetargowa na poszerzenie działek.  

Ludwika Orłowska-Mumot (Radna) pytała, czy były rozmowy z przedstawicielem 

firmy na temat działki nr 2160, czy nie byłby zainteresowany jej nabyciem?  
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Wioletta Szukajło (Zastępca Burmistrza Trzcianki) potwierdziła, że na komisjach 

padały pytania ze strony radnych o działkę nr 2160. Wstępne rozmowy zostały 

przeprowadzone i właściciel firmy jest otwarty na propozycje i dalsze rozmowy. 

Do decyzji radnych należy podjęcie uchwały, ewentualnie rozmowy  

i przygotowanie szerszego zakresu zapisów uchwały.  

Dodała, że działka nr 2160 musiałaby być podzielona ze względu na konieczność 

wyodrębnienia sieci kanalizacyjnej. Dlatego też dobrze byłoby podjąć dzisiaj tą 

uchwałę, a do tematu działki 2160 powrócić później.  

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) poddał wątpliwości czy 

lepiej nie byłoby, aby sprzedać działki obie razem w pakiecie, wówczas ta oferta 

jest bardziej atrakcyjna, niż sprzedawanie terenu w częściach. Poza tym dalej już 

nie ma działek gminnych. Dopytywał, na ile podjęcie uchwały jest konieczne na 

tej sesji, czy nie można zrobić tego później? Wrócić do tematu po dokonaniu 

wyceny działki 2160.  

Krzysztof Jaworski (Burmistrz) wyjaśnił, że osobiście nie rozmawiał  

z zainteresowanym i zauważył, że ta działka jest też trudna do 

zagospodarowania i większa od tych, którymi wnioskodawca był zainteresowany  

i jest kwestia czy będzie mu przydatna?  

Dorota Barczak (Radna) potwierdziła, że na komisji podnosili temat działki  

nr 2160, bo będzie ona już nieatrakcyjna w żaden sposób dla potencjalnych 

nabywców. Nikt nie będzie zainteresowany ze względu na jej położenie.  

Maciej Kubacki (Radny) zgodził się z przedmówcami, że atrakcyjność tej działki 

będzie na tyle mała, że będzie trudno ją sprzedać. Natomiast negocjacje  

z inwestorem mogą być i wszystko jest warunkami pewnej umowy.  

Krzysztof Jaworski (Burmistrz) zaproponował, aby uzupełnić zapisy uchwały  

o działkę nr 2160 i dać możliwości realizacji oczekiwań radnych, a nie wycofywać 

się z podjęcia uchwały.  

Witold Zbigniew Perski (Przewodniczący Komisji Gospodarczej) zwrócił uwagę, 

że działka nr 2160 graniczy z działkami nr 2156, nr 2152/1 i jest tu jeszcze jedna 

działka i może właściciele tych działek byliby zainteresowani nabyciem działki  

nr 2160? Może ogłosić przetarg ograniczony dla właścicieli działek graniczących  

z działką nr 2160.  
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Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) wyjaśnił, że radni 

mogą wyrazić zgodę na zbycie lub nie, natomiast forma zbycia jest domeną 

organu wykonawczego zgodnie z ustawowymi wymogami.  

Robert Matkowski (Radny) stwierdził, że aby coś sprzedać, ktoś musi chcieć 

kupić i może jest to okazja. Ponadto jest to firma, która chce się rozwijać. Działka 

2161 zrobiła się atrakcyjna, bo zjawił się nabywca. Radny R. Matkowski uznał za 

dobrą propozycję dopisanie do projektu uchwały działki nr 2160. Działka nie jest 

atrakcyjna, z jednej i drugiej strony są skarpy.  

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) uzupełnił, że działka 

może być atrakcyjna dla właściciela działki obok. Zwrócił się z pytaniem do pani 

mecenas czy do obecnego projektu uchwały można dopisać zgodę na zbycie 

działki nr 2160. 

Ksenia Cieszyńska-Rosalska (Radca prawny) wyjaśniła, jeżeli działka nr 2160 

jest nieruchomością rolną to wymaga uchwały Rady. Jeżeli radni przegłosowaliby 

zmianę do uchwały to nie ma przeszkód, natomiast dalsze czynności związane 

ze sprzedażą pozostawione są organowi wykonawczemu.  

Marcin Buśka (Kierownik Referatu Planowania i Gospodarki Nieruchomościami) 

wyjaśnił, że wnioskodawca wniósł o sprzedaż dwóch działek, na których chce 

zrobić plac składowy, jak również na pozostałych chce powiększyć halę. 

Wnioskodawca nie wykluczał rozmowy o działce nr 2160. Na tyłach 

nieruchomości przebiega kanalizacja sanitarna. Do Burmistrza należy decyzja 

w jakiej formie będzie sprzedaż, należy rozważyć kwestie służebności.  

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) zaproponował, aby 

dopisać w § 1 projektu uchwały, poza działką nr 2161, działkę nr 2160. 

Ksenia Cieszyńska-Rosalska (Radca prawny) zwróciła uwagę na regulację 

statutu Gminy Trzcianka tj. zapis § 15 ust. 2 pkt 3 odesłanie projektu uchwały do 

ponownego rozpatrzenia przez komisje.  

Krzysztof Jaworski (Burmistrz) potwierdził, że do jakichkolwiek rozmów czy 

negocjacji potrzebują od radnych wyrażenia woli sprzedaży działki nr 2160, to 

jest dopisać i nr 2160 ta sama księga wieczysta, o powierzchni 0,6280 ha, 

położonych w Trzciance. Zaproponował zapis § 1 projektu uchwały.  

Piotr Ratajczak (Radny) prosił o wyjaśnienie, bo zdaje się, że rzeczoznawca 

wycenił te działki po 28 zł za metr. 
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Krzysztof Jaworski (Burmistrz) wyjaśnił, jak wspominał kierownik referatu cena 

działki wg rzeczoznawcy jest niekoniecznie ceną, za którą gmina chce sprzedać 

działkę. Jest to cena poniżej, której nie może dojść do sprzedaży.  

Witold Zbigniew Perski (Przewodniczący Komisji Gospodarczej) wyjaśnił, że 

byłby za wycofaniem projektu do prac na komisjach i dyskusji po dopisaniu tej 

kolejnej działki, rozmowy z właścicielem firmy do ich zakupu i właścicielami 

działek obok. Jest wycena działki nr 2161, natomiast nie ma wyceny działki  

nr 2160. Proponował wycofanie projektu uchwały.  

Robert Matkowski (Radny) - (Ad Vocem) zwrócił się do radnego W. Perskiego  

z uwagą czy w przypadku wycofania projektu i dalszych dyskusji załatwi nabywcę 

na działkę 2160, jeżeli jest taka atrakcyjna dla innych. Blokuje się rozwój firmy. 

Jeżeli przedsiębiorca będzie chciał te dodatkowe działki zakupić to będą dalsze 

rozmowy, a teraz niepotrzebne zamieszanie.  

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) prosił, aby nie 

przerzucać się argumentami. Radny R. Matkowski jest za sprzedażą działki,  

a radny W. Perski za wycofaniem projektu uchwały. 

Witold Zbigniew Perski (Przewodniczący Komisji Gospodarczej) - (Ad Vocem) 

wyjaśnił, że dyskutowano o tych działkach na Komisji Gospodarczej, było 

wspomniane o tej drugiej działce, ale dyskusji nie było. Dodał, że jest za 

rozwojem naszych przedsiębiorców. 

Krzysztof Grzyśnik (Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) zwrócił 

uwagę, że na komisjach była mowa o dwóch działkach nr 2161 i nr 2159, bo tymi 

działkami zainteresowany jest przedsiębiorca. Te działki interesują go do rozwoju 

swojej działalności. Radny K. Grzyśnik proponował przyjąć tą uchwałę, natomiast 

tematem działki nr 2161 zająć się na jednym z kolejnych posiedzeń. 

Maciej Kubacki (Radny) zwrócił uwagę, że jeżeli procedowaną uchwałę rozszerzy 

się o zapis proponowany przez burmistrza, a dotyczący działki nr 2160, to da 

możliwość zakupu tych dwóch działek, stąd logiczne byłoby dopisanie do projektu 

działki nr 2160.  Inwertor sam wybierze, którą będzie chciał kupić.  

Krzysztof Kęciński (Przewodniczący Komisji Rewizyjnej) stwierdził, że 

przedmówca wypowiedział to o czym chciał powiedzieć, stąd podziękował za 

głos.  

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) zaproponował, aby 

przegłosować poprawkę do projektu uchwały, która obejmowałaby zapis w tytule 
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„w sprawie zbycia nieruchomości rolnych na terenie miasta Trzcianki”, w § 1 

będzie zapis: „Wyraża się zgodę na zbycie nieruchomości rolnych, oznaczonych 

jako działki nr 2161 o pow. 0.1041 ha i 2160 o pow. 0,6280 ha położonych  

w Trzciance, stanowiących własność Gminy Trzcianka zapisanych w księdze 

wieczystej nr PO1T/00009808/4 prowadzonej przez Wydział Ksiąg Wieczystych 

Sądu Rejonowego w Trzciance, wskazanych na załączniku do niniejszej 

uchwały.”.  

Głosowano w sprawie 

Wprowadzenie poprawki do tytułu uchwały oraz § 1 projektu uchwały zgodnie  

z propozycją przedstawioną przez przewodniczącego Rady. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Krzysztof Grzyśnik, Janina 

Kamińska, Krzysztof Kęciński, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, 

Robert Matkowski, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Putyrski, Piotr Ratajczak, Łukasz 

Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wincenty Seweryn Kilian, Witold Zbigniew Perski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Łukasz Bagrowski, Marek Krzysztof Dąbrowski, Paweł Iwanicki, Wiesław Natkaniec. 

Innych głosów nie było.  

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości rolnej na terenie miasta Trzcianki. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (17) 
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Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Krzysztof Grzyśnik, Janina 

Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej 

Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold 

Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Piotr Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin 

Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Łukasz Bagrowski, Marek Krzysztof Dąbrowski, Paweł Iwanicki, Wiesław Natkaniec. 

Uchwała Nr V/51/24 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie zbycia 

nieruchomości rolnej na terenie miasta Trzcianki została podjęta. Uchwała – 

załącznik nr 27. 

Ad 13) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli przejęcia przez 

gminę Trzcianka zarządzania w zakresie utrzymania czystości  

i pielęgnacji zieleni przydrożnej dróg wojewódzkich w granicach 

administracyjnych miasta Trzcianka. 

W dyskusji wzięli udział: 

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) przedstawił opinie 

komisji, jak w załączniku nr 28.  

Krzysztof Jaworski (Burmistrz) wyjaśnił, że prowadzą rozmowy z Wielkopolskim 

Zarządem Dróg Wojewódzkich w przedmiocie przejęcia opieki nad utrzymaniem 

czystości i opieki nad zielenią przydrożną. Są u nas dwie drogi wojewódzkie, 

którymi teoretycznie zajmuje się WZDW, a faktycznie gmina wielokrotnie za to 

odpowiada. Na mocy tej uchwały i uchwały Sejmiku Województwa 

Wielkopolskiego gmina mogłaby otrzymać na te działania pewne środki.  

Radni nie mieli uwag.   

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli przejęcia przez gminę Trzcianka zarządzania 

w zakresie utrzymania czystości i pielęgnacji zieleni przydrożnej dróg wojewódzkich  

w granicach administracyjnych miasta Trzcianka. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (17) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Krzysztof Grzyśnik, Janina 

Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej 

Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold 

Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Piotr Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin 

Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Łukasz Bagrowski, Marek Krzysztof Dąbrowski, Paweł Iwanicki, Wiesław Natkaniec. 

Uchwała Nr V/52/24 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie wyrażenia woli 

przejęcia przez gminę Trzcianka zarządzania w zakresie utrzymania czystości  

i pielęgnacji zieleni przydrożnej dróg wojewódzkich w granicach 

administracyjnych miasta Trzcianka została podjęta. Uchwała – załącznik nr 

29. 
 

Ad 14) Projekt uchwały w sprawie opłaty targowej pobieranej na 

terenie gminy Trzcianka. 

W dyskusji wzięli udział: 

Joanna   Zieńko (Skarbnik Gminy Trzcianka) wyjaśniła, że powodem zmian tej  

i kolejnej uchwały jest zmiana sołtysów w niektórych sołectwach.  

Radni nie mieli pytań. 

Radna A. Boch, będąca sołtysem, nie brała udziału w głosowaniu.  

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie opłaty targowej pobieranej na terenie gminy Trzcianka. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 
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ZA (16) 

Dorota Barczak, Ewa Maria Bogacz, Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof 

Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz 

Łuczak, Robert Matkowski, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold 

Putyrski, Piotr Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Anna Maria Boch 

NIEOBECNI (4) 

Łukasz Bagrowski, Marek Krzysztof Dąbrowski, Paweł Iwanicki, Wiesław Natkaniec. 

Uchwała Nr V/53/24 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie w sprawie w sprawie 

opłaty targowej pobieranej na terenie gminy Trzcianka została podjęta. Uchwała – 

załącznik nr 30.  

Ad 15) Projekt uchwały w sprawie poboru w drodze inkasa podatku od 

nieruchomości, podatku rolnego, podatku leśnego na terenie sołectw 

w gminie Trzcianka, wyznaczenia inkasentów oraz wynagrodzenia za 

inkaso. 

Radni nie mieli pytań. 

Radna A. Boch, będąca sołtysem, nie brała udziału w głosowaniu.  

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie poboru w drodze inkasa podatku od nieruchomości, podatku 

rolnego, podatku leśnego na terenie sołectw w gminie Trzcianka, wyznaczenia 

inkasentów oraz wynagrodzenia za inkaso.  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (16) 

Dorota Barczak, Ewa Maria Bogacz, Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof 

Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz 

Łuczak, Robert Matkowski, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold 

Putyrski, Piotr Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 
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PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Anna Maria Boch 

NIEOBECNI (4) 

Łukasz Bagrowski, Marek Krzysztof Dąbrowski, Paweł Iwanicki, Wiesław Natkaniec. 

Uchwała Nr V/54/24 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie poboru w drodze inkasa 

podatku od nieruchomości, podatku rolnego, podatku leśnego na terenie sołectw  

w gminie Trzcianka, wyznaczenia inkasentów oraz wynagrodzenia za inkaso została 

podjęta. Uchwała– załącznik nr 31.  

Ad 16) Informacja Burmistrza z działalności w okresie między sesjami. 

Pisemną informację o pracy burmistrza między sesjami radni otrzymali wraz  

z materiałami na sesję.  

W dyskusji wzięli udział: 

Krzysztof Jaworski (Burmistrz) uzupełnił, że jutro odbędzie si e spotkanie  

z przedstawicielami PKP w celu rozmów w kontekście dworca. Za tydzień 

odbędzie się spotkanie z Prezesem SIM, gdyż zapadła zgoda na wniesienie 

aportu do spółki nieruchomości gruntowej w Białej. Procesy związane z budową 

będą mogły być realizowane. Rozpoczęły się zebrania wiejskie we wszystkich 

sołectwach. W najbliższych tygodniach rozpocznie się budowa bieżni i remont 

Orlika. Podobnie podpisano umowę na termomodernizację Szkoły Podstawowej 

w Siedlisku. W przyszłym tygodniu zostanie uruchomiona sala sportowa przy SP 

Nr 3. Trwają rozmowy z Zarządem Powiatu odnośnie Hali Widowiskowo-

Sportowej w Trzciance na temat przekazania gminie Trzcianka zarządzania tym 

obiektem.  

Na zakończenie wypowiedzi zaprosił wszystkich radnych i mieszkańców na 

imprezy, jakie będą obywały się w najbliższy weekend.  

Burmistrz K. W. Jaworski ustosunkował się do informacji, jakie padły w mediach 

ogólnopolskich dot. lokalnych stowarzyszeń, a w szczególności Stowarzyszenia 

Fundacja Sołecka zrzeszająca naszych sołtysów. Odniósł się do informacji dot. 

wydatkowania środków finansowych pozyskanych od Nadleśnictw przez to 

Stowarzyszenie na finansowanie kampanii wyborczej jednego z komitetów.  
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Ad 17) Informacja Przewodniczących Komisji stałych o pracy komisji 

w okresie między sesjami. 

W dyskusji wzięli udział: 

Janina Kamińska (Przewodnicząca Komisji Środowiska i Rozwoju Wsi) 

poinformowała, że Komisja Środowiska i Rozwoju Wsi spotkała się 26 sierpnia br. 

Rozmawiano na temat opracowania regulaminu korzystania z sal wiejskich oraz 

zapoznano się z materiałami na sesję.  

Dodała, że Komisja Mieszkaniowa, której jest przewodniczącą w ostatnich 

miesiącach pracowała dość intensywnie.  

Witold Zbigniew Perski (Przewodniczący Komisji Gospodarczej) poinformował, że 

Komisja Gospodarcza spotkała się 26 sierpnia br. Tematyka posiedzenia była 

zgodna z planem pracy z tym, że temat Gminnego Programu Rewitalizacji 

przesunięto na kolejny miesiąc, gdyż również z sesji został przesunięty. Komisja 

analizowała harmonogram realizacji dróg w mieście i potrzebę jego modyfikacji. 

W październiku odbędzie się ponownie spotkanie w tym temacie, po otrzymaniu 

zaktualizowanego harmonogramu.  

Krzysztof Kęciński (Przewodniczący Komisji Rewizyjnej) poinformował, że na 

ostatnim posiedzeniu Komisji Rewizyjnej przygotowano plan pracy na II półrocze 

br. Pierwsze działania kontrolne będą związane z kontrolą sprawozdania 

finansowego za I półrocze br. 

Ad 18) Informacja o pismach adresowanych do Rady. 

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) zwrócił uwagę, że 

wszystkie pisma kierowane do Rady są publikowane w informatorze eSesja.pl. 

Ad 19) Interpelacje, wnioski i zapytania radnych oraz sołtysów. 

W dyskusji wzięli udział: 

Piotr Ratajczak (Radny) złożył dwa wnioski na piśmie, jak w załącznikach nr 32  

i 33. 

Wioletta Szukajło (Zastępca Burmistrza Trzcianki) poinformowała, jakie działania 

podjęto w związku z gniazdem bociana białego w Stobnie. 

Radna E. Bogacz złożyła wniosek na piśmie, jak w załączniku nr 34. 

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) przypomniał wniosek 

radnej J. Kamińskiej odnośnie zabezpieczenia środków na Noc Świętojańską na 
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przyszły rok i powrót do dyskusji w tym temacie na sesji sierpniowej. Wyjaśnił, że 

warto pochylić się nad tym wnioskiem w najbliższym czasie, bo chcąc 

organizować atrakcyjne Dni Trzcianki w przyszłym roku to o zamawianiu gwiazd 

należy pomyśleć już teraz. Warto pomyśleć o zabezpieczeniu na ten cel środków 

już teraz, a nie dopiero w budżecie, który będzie przyjmowany w grudniu.  

Janina Kamińska (Przewodnicząca Komisji Środowiska i Rozwoju Wsi) 

potwierdziła, że tym tematem należałoby się zająć i zdecydować czy i ile środków 

przeznaczą na Noc Świętojańską.  

Raport z głosowań przeprowadzonych podczas sesji stanowi załącznik nr 35 do 

protokołu 

Ad 20) Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady W. Putyrski, 

zamknął piątą sesję Rady Miejskiej Trzcianki.  

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Trzcianki 

 

Witold Putyrski 

 

Protokolant:  

 

Marzena Domagała 


